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REPUBLIKA HRVATSKA                         Unešić,  16. travnja 2018. godine 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA UNEŠIĆ  
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

Z A P I S N I K   
SA 4. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 
Dana 16. travnja 2018. godine u službenim prostorijama Općine Unešić, Dr. Franje 

Tuđmana br. 40, u Unešiću, s početkom u 13,00 sati, održana je 4. sjednica Općinskog vijeća 
Općine Unešić. 
 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Parat, Ante Božić, Radoslav Rajčić, Mate Burić, Vjekoslav 

Višić, Zdravko Rajčić, Marijan Madžar, Dinko Milić, Anita Višić. 

 

ODSUTNI: Petar Miljak (opravdano odsutan), Vatroslav Mrše. 

 

OSTALI PRISUTNI: općinski načelnik Općine Unešić Živko Bulat, zamjenik općinskog 
načelnika Valentin Pranić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica. 

 

Zapisničar: Ankica Slavica. 
 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Unešić Ante Božić, pozdravlja vijećnike i ostale 
nazočne, utvrđuje da je sjednici nazočno 9 od 11 vijećnika te da postoji kvorum za održavanje 
4. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić.  
 

 Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik općinskog vijeća Ante Božić poziva 
vijećnike da temeljem stavka 1. članka 45. Poslovnika općinskog vijeća Općine Unešić mogu 
postavljati pitanja općinskom načelniku, a u svezi poslova iz njegovog djelokruga rada. 

Sukladno stavku 3. istog članka vijećnik ima pravo postaviti jedno vijećničko pitanje. 
 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku te pita koje se mjere 

poduzimaju za ostanak mladih obitelji na području općine Unešić i da li smatra da je do sada 

poduzeto dovoljno za njihov ostanak? 

 Općinski načelnik Živko Bulat odgovara da u skladu s proračunskim mogućnostima, 

Općina Unešić mjesečno financira 10.000,00 kn za sufinanciranje rada dječjeg vrtića 

„Maslačak“ u Unešiću, boravak djece s područja općine Unešić u šibenskim vrtićima sa 

750,00 kuna, za prvo rođeno dijete izdvaja 2.000,00 kuna, za drugo dijete 3.000,00 kuna, za 

treće i svako sljedeće novorođeno dijete 5.000,00 kuna, pomoć od 1.000,00 kuna za 
opremanje učenika prvog razreda, učenicima srednje škole financira autobusnu liniju i 
autobusnu kartu od 20.000 kn mjesečno, svim redovitim studentima izdvaja stipendiju u 

iznosu od 700,00 kuna mjesečno. Općina  Unešić financira mnogo toga ali će nastojati prema 

svojim mogućnostima poduzimati i druge mjere za ostanak mladih na njezinom području. 
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 Drugih postavljenih pitanja od ostalih vijećnika nije bilo. 
 

  

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić za 4. sjednicu predlaže slijedeći  
 

 

D N E V N I   R E D: 
 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 15. 
prosinca 2017. godine, 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

3. Prijedlog Statuta Općine Unešić, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

4. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 
otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Unešić, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 

 upravnog odjela 

5. Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i 
mjerama za uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Unešić, 
 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 
 upravnog odjela 

6. Prijedlog Odluke o osnivanju komunalnog društva „Eko Zagora“ d.o.o. Unešić, 

predlagatelj: općinski načelnik  

7. Prijedlog Zaključka o pokretanju postupka izmjena i dopuna (II) Prostornog plana 

Općine Unešić, 
 predlagatelj: općinski načelnik 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom u 
2017. godini, 

 predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: pročelnica Jedinstvenog 

 upravnog odjela 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje 
srpanj - prosinac 2017. godine, 

predlagatelj: općinski načelnik.  
 

Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje zašto nema točke „razno“ u Dnevnom redu za 

ovu sjednicu, jer smatra da sjednice nemaju smisao ako se ne raspravlja o aktualnim 

pitanjima. 

Predsjednik općinskog vijeća objašnjava da sukladno članku 45. Poslovnika 
Općinskog vijeća vijećnici mogu postavljati vijećnička pitanja prije utvrđivanja dnevnog 
reda, stoga je točka „razno“ nepotrebna. 

 Drugih prijedloga za izmjenu i dopunu nije bilo te je  predloženi dnevni red stavljen 
na glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
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 Konstatira se da je Dnevni red, utvrđen sa 9 (devet) glasova za, što znači jednoglasno. 
 

 

Točka 1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 16. 

prosinca 2017. godine 
 

Vijećnica Anita Višić iznijela je primjedbu na točku 7. Zapisnika 3. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Unešić: „Prijedlog Proračuna Općine Unešić za 2018. godinu sa 
projekcijama za 2019. i 2020. godinu“, s obzirom da smatra kako je zapisnik u ovom dijelu 

potrebno dopuniti dodavanjem pojašnjenja tko je izvjestitelj za jedini podneseni amandman 

ovlaštenog predlagatelja općinskog načelnika, a kojim se predlaže dodavanje nove stavke 

„Nabavka službenog vozila“.  

Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela predlaže da se propust u pisanju zapisnika s 
3. sjednice ispravi na način da se isti dopuni tekstom „Općinski načelnik Živko Bulat kao 
ovlašteni predlagatelj akta podnosi, a zamjenik općinskog načelnika Valentin Pranić 
obrazlaže jedan amandman na prijedlog proračuna za 2018. godinu“. 

Drugih  primjedbi na zapisnik s 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 
16. prosinca 2017. godine nije bilo te je isti s predloženom dopunom stavljen na glasovanje. 
 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

Konstatira se da je Zapisnik s  prihvaćenom primjedbom za dopunom zapisnika 

usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „protiv“.  

 

 

Točka 2. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu 
Unešić  
 
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – ukratko je obrazložila  

Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić te navela 

da je za izradu Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Unešić angažiran ovlaštenik za 
prvu grupu stručnih poslova u području planiranja civilne zaštite - DLS d.o.o. iz Rijeke i to u 

svojstvu konzultanta.   

 U nastavku sjednice nazočan je predstavnik DLS d.o.o., Mišo Kucelj, mag. ing. geol. 

koji ukratko obrazlaže prijedlog predmetne procjene rizika, navodeći zakonske okvire, 
proceduru za donošenje, razloge te smjernice za izradu. Također ukratko obrazlaže 
identificirane prijetnje i rizike za područje Općine Unešić te razloge njihovog odabira. 

 Vijećnica Anita Višić pohvaljuje detaljno izrađen dokument - procjenu rizika te 

ukazuje na podatak koji se odnosi na dva mosta (prolaza) ispod željezničke pruge u mjestu 
Koprno,  kroz koje prolaze lokalne ceste, a koji zbog svoje male visine onemogućavaju promet 

visokim vozilima poput autobusa i kamiona, te pita što se može poduzeti u cilju da se ovaj 

problem riješi? 

 Ovlašteni predstavnik DLS d.o.o. Mišo Kucelj odgovara da se u smislu izrade 

procjene rizika utvrđuje postojeća cestovna infrastruktura, ali i ne rješenja za problem koji 
nezadovoljavajuća prometna mreža predstavlja lokalnom području. 
 Drugih pitanja nije bilo te je prijedlog ove odluke stavljen na glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća 
za Općinu Unešić usvojen sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“.  

 Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 3.  Prijedlog Statuta Općine Unešić 

 
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  - obrazložila je ukratko razloge zbog kojih 

se pristupilo izradi novog Statuta Općine Unešić. Postojeći Statut donesen je 2009. godine te 
jednom mijenjan. Prilikom utvrđivanja prijedloga Statuta, ocijenjeno je da se pristupi izradi 
novog Statuta jer bi se u slučaju donošenja izmjena i dopuna moglo imati problema u 
primjeni zbog njihove nepreglednosti.  

 Nakon kraće rasprave na temelju uvida u dostavljenu dokumentaciju, pristupilo se 
glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Statuta Općine Unešić  usvojen većinom glasova i to sa 8 

(osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“ .  

 Statut Općine Unešić se prilaže Zapisniku  i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 
komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine Unešić 
 

 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  – obrazložila je prijedlog Odluke o načinu 
pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog 
komunalnog otpada na području Općine Unešić.  

 Nakon kraće rasprave na temelju uvida u dostavljenu dokumentaciju, pristupilo se 
glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada na području Općine 
Unešić usvojen većinom glasova i to 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“. 

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5. Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i 
mjerama za uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Unešić   
 

 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – obrazložila je prijedlog 

Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje 

odbačenog otpada na području Općine Unešić.  

 Nakon kraće rasprave na temelju uvida u dostavljenu dokumentaciju, pristupilo se 
glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Odluke o mjerama za sprječavanje nepropisnog 
odbacivanja otpada i mjerama za uklanjanje odbačenog otpada na području Općine Unešić 

usvojen sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“.  

Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 6. Prijedlog Odluke o osnivanju komunalnog društva „Eko Zagora“ d.o.o. Unešić 
 

 Općinski načelnik Živko Bulat – obrazložio je prijedlog Odluke o osnivanju 

komunalnog društva „Eko Zagora“ d.o.o. Unešić.  
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 Vijećnica Anita Višić pita što je s Vlastitim pogonom, da li će i dalje ostati te od čega 
će direktor novog društva biti plaćen? 

 Općinski načelnik odgovorio je da se Vlastiti pogon osnovao radi obavljanja 
komunalnih djelatnosti na području Općine Unešić dok se ne osigura obavljanje komunalnih 

djelatnosti na jedan od drugih načina određenih Zakonom o komunalnom gospodarstvu. 

Plaća direktora biti će osigurana kroz sredstva kojima će društvo raspolagati. 
 Vijećnik Ante Parat predlaže da se u stavku 1. članka 10. predložene Odluke, iza 

teksta „Nadzorni odbor ima tri člana koje bira i opoziva Skupština“ stavi zarez i dopuni 

riječima „a na prijedlog Općinskog vijeća Općine Unešić“. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Odluke o osnivanju komunalnog društva „Eko Zagora“ 

d.o.o. Unešić s predloženom dopunom usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ 

te 1 (jedan) “suzdržan“.  

 Odluka se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. Zaključka o pokretanju postupka izmjena i dopuna (II) Prostornog plana Općine 
Unešić 
 

 Općinski načelnik Živko Bulat  – obrazložio je Prijedlog Zaključka o pokretanju 
postupka izmjena i dopuna (II) Prostornog plana Općine Unešić, te istaknuo da se ovim 

postupkom također pomaže mladim obiteljima kako bi dobile odgovarajuće dozvole za 
gradnju stambenih i drugih objekata, što je isto poticaj za ostanak mladih na području općine 
Unešić. 
 Nakon daljnje kraće rasprave na temelju dostavljenih materijala, pristupilo se 

glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Zaključak o pokretanju postupka izmjena i dopuna (II) Prostornog 

plana Općine Unešić većinom glasova usvojen i to sa 8 (osam) glasova „za“ te (1 ) jedan 

„suzdržan“.  

 Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 8. Zaključka o prihvaćanju izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom u 2017. 
godini 
 Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela – obrazložila je Prijedlog Plana 

gospodarenja otpadom u 2017. godini.  

 Nakon daljnje kraće rasprave na temelju dostavljenih materijala, pristupilo se 

glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Plana gospodarenja otpadom u 2017. godine većinom 
glasova usvojen sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“.  

 Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu općinskog načelnika za 
razdoblje srpanj - prosinac 2017. godine  

 
 Općinski načelnik Živko Bulat  –podnio je izvješće o svom radu za razdoblje srpanj – 

prosinac 2017. godine. 
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 Rasprave nije bilo.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu općinskog 
načelnika za razdoblje srpanj - prosinac 2017. godine većinom glasova usvojen i to sa 8 

(osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“. 

 Zaključak se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

          

 Sjednica je završila u 14.20 sati. 

 

 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                PREDSJEDNIK 

               OPĆINSKOG VIJEĆA 

   

 

Ankica Slavica                        Ante Božić  
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